Business  plan.
Restaurant "Siren"


  The name of the restaurant.
My restaurant will be called "Siren". The main topic of registration of premises will be water and the water element, and the nymphs (water), sirens and all kinds of underwater creatures. The color palette is based on shades of blue, green, blue and violet colors.
 The menu.
The basis of the menu will be seafood. But apart from them in the same menu will be vegetarian and seafood dishes without, for people not eating such foods.
  Employees of the restaurant.
Staff of my restaurant will be hired to work according to skill, not from the place of training and a diploma. Chef will be my mother, Svetlana Stanovaya, as I and many people regard her knowledge of cooking fish dishes as very high.
  Equipped with a restaurant.
In addition to closing the kitchen at the restaurant will be open, in which meals are prepared in front of visitors. There will also be a bar, private booths for VIP-clients, and a children's area in which tables can choose a family with children.
   The main part of the budget, which will be spent on design and advertising of the restaurant "Siren" will borrow from the bank and from personal savings.  


Estimate:


1. Space rental per month (80 seats) - 100,000 rub;
2. Design (Design) restaurant - 30,000 rub;
3. Purchase of furniture and equipment for kitchen and bar - 400 000 rub;
4. Planned monthly wage staff:
    1. The chef (2 people, 1 - kitchen, 2 - kitchen) - 30000H2 = 60000;
    2. Assistant Chef - 20000;
    3. Dishwasher - 8000;
    4. Waiter (8 people) 15000Х8 = 120 000;
    5. Bartender - 15000;
    6. Administrator - 30,000 rub;
    7. Maid - 8000 rubles.
Menu: The average cost of visiting the restaurant with no alcohol - 1810 rubles.
One-time investment in the business (design, equipment, furniture) - 700000 rubles.
Monthly costs:
    1. Wages - 261 000 rubles;
    2. Rent - 100,000 rubles;
    3. Purchase of food products - 10500000 rubles.

Cost (per month) - 10.861 million rubles
Visits (per month) - 15,000
Cost of the table - 724 rubles
Table - 1810
Profit: 16.29 million rubles = 1086Х15000.


Ресторан «Сирена»
 Название ресторана.
Мой ресторан будет иметь название « Сирена». Основной темой оформления помещений будет вода и водная стихия, а также нимфы ( водные ), сирены и всевозможные подводные существа. Цветовая палитра будет основываться на оттенках синих, зеленых, голубых и фиолетовых цветах. 
Меню. 
Основой меню будут являться морепродукты. Но помимо них в меню так же будут вегетарианские блюда и блюда без морепродуктов, для людей не питающихся такой пищей.
Работники ресторана.
Персонал моего ресторана будет наниматься на работу в зависимости от квалификации, а не от  места обучения и диплома. Шеф-поваром ресторана будет являться моя мама, Становая Светлана, так как я, и многие люди, расценивают ее знания в готовке рыбных блюд как очень высокие. 

Оснащение ресторана.

Помимо закрытой кухни в ресторане будет открытая, в которой блюда будут готовиться на глазах у посетителей. Также будет бар, закрытые кабинки для VIP- клиентов, и детская территория, на которой могут выбирать столики семьи с детьми.
Основная часть бюджета, который уйдет на оформление и рекламу ресторана «Сирена», будет взята в долг в банке и из личных сбережений.   
Смета:    

1. Аренда помещения в месяц ( на 80 посадочных мест) – 100000 рублей ; 
2. Оформление ( дизайн ) ресторана – 30000 рублей ;
3. Закупка мебели и оборудования для кухни и бара – 400000 рублей ; 
4. Планируемая месячная заработная плата персоналу: 
    1. Шеф-повар ( 2 человека, 1 – открытая кухня, 2  - закрытая кухня) – 30000Х2=60000 ;
    2. Помощник шеф повара – 20000 ;
    3. Посудомойка – 8000 ;
    4. Официант ( 8 человек) 15000Х8=120000 ;
    5. Бармен – 15000 ;

    6. Администратор – 30000 рублей ;
    7. Уборщица – 8000 рублей. 
Меню: средняя стоимость посещения ресторана без алкоголя – 1810 рублей.
Разовое вложение в бизнес ( дизайн, оборудование, мебель ) – 700000 рублей. 
Ежемесячные расходы :
    1. Заработная плата – 261000 рублей ;

    2. Аренда – 100000 рублей ;

    3. Закупка продуктов питания – 10500000 рублей.
Затраты ( за месяц ) – 10861000 рублей
Посещения ( в месяц ) – 15000 человек
Себестоимость стола – 724 рубля 

Стол – 1810

Прибыль: 1086Х15000= 16290000 рублей.
